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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA 
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA 
EL DIA 21 ENERO DE 2025 
 
 

Sent les 20.00 hores del dia indicat més amunt, es reuneixen en el 
domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres 
d'aquesta que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea 
ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS. 

 
 

Oberta la sessió en primera convocatòria pel president executiu de 
l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per Donya Mar Bruno, es 
debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria 
prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a 
continuació s'indiquen: 

 
 
     
   Ordre del dia 21 de gener 2025: 
   

1- Aprovació acta anterior 
2- Actes fallers passats 
3- Informe de presidència  
4- Gala de l'esport 
5- Precs i preguntes. 

    
     

   
    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PRESIDENTE EJECUTIVO 
Hugo Morte Lorente 

 

SECRETARIA GENERAL  

 

Mar Bruno 

 
REPRESENTANTES DE JUNTA 

DIRECTIVA 

 

Antonio Fresno  

Marian Romero  
Benja Alepuz 

Vicente Cuenca 

Rosana Camacho Pere 
Tania LaPaz 

Patrick Salvador  

Sonia Urueña 

Lidia Rovira 

 

 

COMISIONES PRESENTES: 
02.- LA PALMERETA 
03.- EDUARDO MERELLO   
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD   
05.- SANTA ANNA 
06.- LA VILA                          
08.- SANT FRANCESC          
09.- LA MARINA                
10.- LUIS CENDOYA    
11.- AVDA DOCTOR PALOS          
12.- EL REMEI   
15.- TEODORO LLORENTE      
17.- EL MOCADOR 
18.- EL PALLETER 
19.- EL ROMANO             
20.- LA PALMERA 
22.- GILET                   
24.- LA VICTORIA 
26.- PLAZA IBÉRICA     
29.- EL MERCAT                      
31.- EL TABALET    
32.- AVINGUDA 
33.- EL TRONAOR                           
34.- PLAZA MARE NOSTRUM   
35.- PLAZA DEL SOL               
37.- PLAZA RODRIGO 
38.- BALADRE     
39.- VILA DE FAURA            
41.- AVDA. 3 DE ABRIL        
44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS    
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1- Aprovació acta. 
 
Acta aprovada.  
 
2- Actes fallers passats. 
 
Hugo Morte (president FJFS) informa que el dia 10 de gener es va assistir a la 
inauguració de l'exposició del Museu del Prado en la Gerència pel fet que FJFS va 
participar com a membre del Consell Assessor de Patrimoni de la Humanitat.  
L'11 gener es va celebrar el curs CRE amb participació superior a 100 persones i 
s'agraeix a Cristina de la Diabòlica de Morvedre les seues atencions i ajuda a cost zero.  
 
Quant a setmanes culturals i presentacions, sense incidències i Hugo dona 
l'enhorabona a tots els representants; destaca de la presentació de la Falla Plaza Mare 
Nostrum, que se'ls va informar que començaria a les 16:15h i finalment va començar 
a les 16:28h; agraeix a Fran (Churruca Hispanitat) que va advertir a la falla Plaza Mare 
Nostrum que la presentació no anava per les hores del reglament per als homenatges; 
Hugo incideix en la importància de la puntualitat a l'hora de començar per a evitar 
incidències i no arribar a situacions no desitjades.  
David (Plaza Mare Nostrum) demana disculpes pel retard en l'inici ja que va tindre un 
problema en el recorregut degut a la situació del sòl on està el Mercat, tenint així deu 
minuts de retard en l'arribada a la Casa de la Cultura, però va anar no comptaven amb 
això. Comenta d'altra banda que quan Fran (Churruca) els va a avisar, ell ja era 
conscient de la situació i es va accelerar la mateixa. 
Xavi (La Vila) comenta que l pròxim cap de setmana hi ha bous a Sagunt perquè les 
persones que pugen a la presentació ho tinguen en compte. 
 
El 16 de gener es va assistir la presentació del cartell anunciador de Setmana Santa i 
demà dimecres hi a una expedició que es va a Fitur. 
El divendres s'assistirà a l'exaltació de la Fallera Major de València. 
Informa que estaven convidats també a l'exaltació de la FMIV, però en veure 
presentacions no s'anirà; s'assistirà als actes locals tal com indica el reglament.  
 
3- Informe de presidència. 
 
Hugo informa que hi haurà reunió del pròxim dimarts, 28 de gener, en festes, 
Ajuntament de Sagunt, 13:00h, sobre la nova ordenança de concurrència competitiva.  
Li han sol·licitat saber el núm. d'assistents. 
Vicent (Sant Francesc) indica que per-favor les reunions siguen a la vesprada. 
Hugo ho va demanar, però la contestació va a ser que acaben a les 15.00. Hugo indica 
que pren nota però que Eva (Festes) li a dit el que ha comentat. 
Vicente comenta que hi ha hagut anys que la tècnica ha vingut fins i tot a les reunions 
de presidents- 
 
 
Adrián (Plaza Ibérica) pregunta si ha d'anar el president o pot anar un secretari; se li 
indica que qui vulga, que és per a després presentar la subvenció correctament perquè 
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enguany perquè segons sembla, diverses falles s'han equivocat de manera important 
sense voler, i Eva l'ha detectat, motiu pel qual se celebrarà la reunió. 
Seran onze persones les que assistiran. 
 
Hugo informa que la taula se de alta en Google Calendar, que és l'agenda oficial de 
Federació, encara que molts ja estan; s'enviarà per WhatsApp; Ací està tot i es dotarà 
de data, hora, lloc i l'acte en si amb l'objectiu que sempre puguen consultar-lo; informa 
que Google Calendar ve de molts anys arrere, i que és molt pràctic. 
Paral·lelament, s'ha enviat el següent Excel amb totes les dades amb l'acta:  
 
     

  

PROGRAMACIÓ 
FALLERA FE-

BRER 2025 
FJFS  

 

    

      

      

 DATA ACTE  LLOC HORA 

VP RES-
PONSA-

BLE 

           

 02-feb 

CLOENDA ACTIVI-
TATS ESPORTIVES. 
GALA ESPORT  PAVELLÓ POLIESPORTIU INTERNUCLEOS-OVNI 18H 

ROSANA 
MUÑOZ 

 07-feb 

NIT ALBAES SEC-
TOR I i TINÈNCIA 
ALCALDIA EL PORT     

BENJA 
ALEPUZ 

 08-feb 
SOPAR GERMA-
NOR EL HUERTO DE SANTA MARIA  21:30H 

ISAAC 
MAS 

 14-feb 

NIT ALBAES AJUN-
TAMENT GI-
LET/FAURA i SEC-
TOR IV     

BENJA 
ALEPUZ 

 15-feb 
MACRO DESPERTÀ 
CRIDA  PLAÇA LA MORERIA-VOLTA A LA GLORIETA-PLAÇA MAJOR 9H 

VICENTE 
CUENCA- 
ISAAC 
MAS 

 15-feb DANSÀ GLORIETA  12H 
BENJA 
ALEPUZ 

 15-feb CRIDA TINÈNCIA ALCALDIA PORT  17H 
ÁNGELES 
ALÓS 

 15-feb 
ORQUESTRA 
CRIDA TERRAET GLORIETA SAGUNT 23:30H 

ISAAC 
MAS-JO-
NATHAN 
PILOÑA 

 16-feb PASDOBLES SALA CULTURA PORT DE SAGUNT 18H 
BENJA 
ALEPUZ 

 21-feb 
NIT ALBAES SEC-
TOR II i FM      

BENJA 
ALEPUZ 

 22-feb 
CAVALCADA SA-
GUNT  INICI AV.DR.PALOS-FINALITZA C/CRONISTA CHABRET 17H 

ISAAC 
MAS 

 23-feb 

LLIURAMENT RE-
COMPENSES FJFS i 
JCF CENTRE CÍVIC 12H 

MAR 
BRUNO 

 25-feb 

ENTREGA OFICIAL 
NINOTS EXPO PELS 
REPRESENTANTS MUSEU INDUSTRIAL. NAVE ALMACÉN  EFECTOS Y REPUESTOS 18H 

VICENTE 
CUENCA-  
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ISAAC 
MAS 

 26-feb 
INAUGURACIÓ 
EXPO NINOT MUSEU INDUSTRIAL. NAVE ALMACÉN  EFECTOS Y REPUESTOS 19:30H 

VICENTE 
CUENCA- 
ISAAC 
MAS 

 28-feb 

NIT ALBAES AJUN-
TAMENT DE SA-
GUNT SECTOR III 
FOTOS i FMI     

BENJA 
ALEPUZ 

 01-mar 
CAVALCADA EL 
PORT  

INICI AVD. MEDITERRANEO- FINALITZA ROTONDA RAMÓN DE 
LA SOTA 17H 

ISAAC 
MAS 

 02-mar 

CLOENDA ACTIVI-
TATS CULTURALS I 
PRESENTACIÓ LLI-
BRET. GALA CUL-
TURA AUDITORI JOAQUIN RODRIGO 18H 

BENJA 
ALEPUZ-
MARIAN 
RO-
MERO 

 

 
     

 
 
 
 
En totes les reunions a partir d'ara, es tocaran acte a acte per a comentar tots els 
detalls amb detall.  
Hugo realitza un repàs per tots els actes amb les seues dates corresponents que s'ha 
enviat en l'Excel, matisant que la Nit d´Albaes del sector 3 s'ha avançat mitja hora i que 
ja està enviat el nou quadrant. 
El recorregut de les Nit d´Albaes estarà en el Google Calendar apuntat. 
 
Quant a la Crida, serà a partir de les 17:15h; Toni Fresno (VP) informa que s'està 
treballant en aquest acte per part de l'equip de Federació moltes setmanes i com se 
sap, per reglament enguany no inclou el tema de la imposició de les màximes 
recompenses. 
Informa que es dotarà l'acte de més coses a més de la crida de les falleres majors; hi 
haurà una primera part a partir de les 17.15 fins a les 19:00h e amb ambientació 
musical i tardeo. 
Hi haurà un lloc reservat per als representants amb les falleres majors i presidentes i 
es vol realitzar una entrada d'estendards. 
El discurs de les FFMM està previst per a les 20:00H i posteriorment una mascletá 
nocturna. 
Fran (Churruca) pregunta si s'ha d'emportar els estendards; es comenta que si estan 
d'acord sí; La idea és que entre els estendards i que les últimes a entrar siguen les 
CCHH i les FFMM. 
Finalment, no es podrà fer la truita a Sagunt prèvia a l'orquestra ja que es necessitava 
un mínim de persones i no s'ha arribat, amb el que s'ha hagut de descartar; Hugo 
agraeix als que van a contestar. 
 
Hugo comenta que s'ha volgut fer és una jornada completa, que es comence amb la 
macro-despertà, després la danzà, després tardeo en la Plaça del Sol perquè la gent es 



 
 

                        SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S. 
21 DE ENERO DE 2025 

ACTA N. ª 19 / 2025 
    
  
 

 

 5 

vaja acostant i que a les 19.00 comence la part més protocol·lària; posteriorment 
l'orquestra fins a les 4. 
S'està mirant bars al voltant de la macrodespetá perquè facen esmorzars populars ja 
que s'acabarà sobre les 10:00h.  
 
Álvaro (El Palleter) comenta que el reglament intern de la seua falla no permet que 
l'estendard s'emporte si no vas vestit de faller; Hugo li agraeix la informació per a 
tindre-la en compte; que la idea és que, igual que el dia de l'exaltació, comptar amb 
els estendards.  
Vicent pregunta si és debatible al que se li indica que si, per la qual cosa proposa que 
es llance una proposta, que es plantege en cada falla i debatre-la en la pròxima reunió.  
Héctor (Luis Cendoya) comenta que es pot fer com a València, que cada falla decidisca 
si ho porta o no, de manera lliure; Fran (*Churruca) que per ell no s'emportaria els 
estendards.  
Hugo indica que s'enviarà la proposta per correu electrònic i a partir d'ací es van 
generant idees. 
 
Hugo informa que després de parlar amb l'Ajuntament a l'hora de demanar permisos 
i sobretot sectors tres i quatre, han convingut realitzar una millora, que seria avançar 
la graderia en l'Avinguda del Musical, enfront del Mercat, on es va posar per als moros 
i cristians perquè les i les FFMM vegen millor la cavalcada que en la ubicació actual  
La taula dona el *OK a dutxa millora.  
Respecte a la cavalcada del Port, el recorregut el mateix. 
 
Quant a l'acte de recompenses, informa que per reglament no es pot realitzar en la 
crida, sinó que és un acte a part. Es realitzarà en al centre cívic al matí, dia 23 de febrer, 
a les 12 hores. En cas de mal temps/pluja es realitzarà en el Teatre Begoña. 
 
Miguel (El Romà) pregunta si s'ha consultat el reglament en quant a realitzar-lo a l'aire 
lliure, perquè indica que ha de ser un lloc tancat.  
 
Hugo l'informa que, després de consulta amb jurídic, s'interpreta que tancat és que és 
delimitat per a la seguretat de les persones, però mai diu cobert i per això s'ha decidit 
realitzar l'acte allí, però si la taula considera que no es realitza directament en el Teatre 
Begoña.  
 
Miguel comenta que personalment els és igual. però simplement es tinga clar que 
podem interpretar el reglament com vulguem, però... Consultem a jurídic, no ens va 
posar pega. 
 
Sonia (Jurídic), comenta que quan es va valorar fer-ho en el centre cívic i es va revisar 
el que deia el reglament, per a fer-lo bé l'acte, es va consultar en la RAE i indicava que 
tancat és voltat, cosa que no significa que haja de tindre sostre, sinó que haja de tindre 
laterals. 
També es va valorar que un lloc tancat hi ha moltes més limitacions d'aforament per a 
us familiars que vulguen vindre a veure l'acte.  
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La Inauguració de l'exposició del Ninot serà el 26 de febrer a les 19:30h  
El dia anterior a la vesprada serà la recepció i s'intentarà que hi haja un fotocall, que 
es puga fer el Ninot fotos amb els representants, etc... 
 
David (Plaza Mare Nostrum) comenta que en el L´Epicentre encara està en cartell; 
Hugo demanarà el favor a Elena que el lleven.  
 
El dia 28 de febrer s'ha avançat l'exposició de fotografia mitja hora a proposta de la 
Falla El Romà. 
 
En la Cavalcada del Port, l'única novetat respecte a l'any passat que comença al revés; 
Inici Avinguda del Mediterrani, finalitza la Plaça Ramon de la Sota a les 17:00h 
 
El jurat enfront del bar Cervera (bar Rufino) i la graderia enfront de l'edifici *Gadi, 
 
El 2 de març en Auditori Joaquín Rodrigo, Gala de la cultura, a les 18:00h 
 
Informa que s'han enviat el mail de la convocatòria de premis de *llibret 
d'ornamentació 2025 de l'Ajuntament de Sagunt. 
 
El segon curs CRE es realitzarà el 26 de gener, 9 hores, Museu Faller i a la vesprada a 
les 16:00h el RG *CRE. 
Vicente, informa que han d'indicar nom, cognoms, número de DNI, data de naixement 
i la comissió; El certificat CRE cal descarrega-li'l. Això, una vegada, quan estàs dins de 
la pàgina de GVA, és a dir, dona'ns suport sobre la marca de la vostra falla. 
Informa que ja hi ha presidents que li estan enviant els participants de macrodespertà, 
i és important que la resta el vaja fent per a agilitzar.  
Això encara no. No. De moment, a veure, el que es preveu és per a la setmana que ve 
jo us diré m'agradaria fer una reunió amb tots els RG CRE de la falla. 
Es realitzarà pròximament una reunió amb l'autoritat de cada falla, que és la persona 
*RG CRE i els presidents. 
Seran més de 200 persones que han fet el CRE enguany en dos caps de setmana. 
 
Mar (secretària) informa que en quant a l'Alta distinció, informa que es canviarà el 
quadre que fins ara era de tela i brodat, i ara serà de paper, un paper especial a color 
i actualitzar un poc el marc. 
Es vol dotar de major rellevància i major prestigi i serà una grandària A3. 
 
Quant a L´Epicentre i Vida NovaPark, Hugo informa que estan a punt de signar els 
convenis, que han patit xicotetes variacions; pel que fa a L´Epicentre, es proposaran, 
com no es realitzarà en L´Epicentre l'exposició del Ninot, s'han pensat quatre accions: 
 
- Patrocinador oficial de l'exposició del Ninot 
- Lloc de lliurament de dorsals en la carrera solidària 
- Xarrada col·loqui 28 març 
- Exposició d'esbossos de monuments fallers (idea de la falla El Romà).  
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Hugo pregunta a la taula que els sembla i informa que es mantindria la votació popular 
i la dotació econòmica.  
 
Quant al Vida NovaParc, es recupera el premi a la falla més sostenible, les bases 
s'enviaran, i estem a l'espera de la quantitat econòmica; d'altra banda, la festa infantil 
es trasllada al mes de maig. 
Miguel (El Romà) comenta que estem a 2 de gener i no tenim les bases i que, si hi ha 
poca participació, hi haurà penalització; Hugo diu que el gerent està fent un important 
esforç per a intentar donar-nos 3.500 € i que quan ho sàpia informarà sense esperar a 
la següent reunió.  
Es decideix que s'enviaran les bases sense quantia econòmica perquè es puga treballar 
en les falles sobre la base d'elles.  
 
Quant a la consulta de la Falla El Romà de poder ofrenar una altra falla amb la seua, 
després de consultar al departament jurídic, Hugo informa que, sí que es pot ofrenar, 
sense estendard i amb la identificació de la seua falla corresponent, segons indica el 
reglamente. 
Miguel (El Romà) comenta que, segons el Reglament, en l'acte de recompenses només 
es visten FFMM i CHH i les persones que arrepleguen recompenses; pregunta a Jurídic 
que en el cas que un estendard ha d'arreplegar màxima recompenses i com fins a la 
data per tradició els representants pujaven, si ara en el nou acte ho representants 
poden anar vestits; se li indica que només es pot vestir-se qui puja l'estendard, com si 
pujara per una insígnia.  
 
Ismael (Eduardo Merello) comenta que eixe dia arreplega màxima recompensa el seu 
FMI i PI si poden pujar amb l'estendard; se li indica que no, que només podrà pujar una 
persona vestida de faller@ amb l'estendard.  
 
Hugo sol·licita el segon pagament de l'aportació a Federació de Gilet i Faura; informa 
que s'ha tingut una reunió amb AVSA pels autobusos de la setmana fallera, 
especialment el dia de Gilet i Faura; informa que, després de la reunió, s'ha decidit 
tindre una previsió dels faller@s que es vestiran per falla i quantes falles aniran a cada 
parada del nucli del Port, es valora augmentar el núm. de busos i valorar l'avançament 
de la visita de Faura. 
En ser dissabte les visites de Gilet i Faura, s'intentarà tindre autobusos interurbans.  
Héctor (Luis Cendoya) comenta tornar a realitzar a Sagunt igual que en l'exaltació.  
 
Miguel (El Romano) comenta que el dia anterior en reunió de sectors, es va decidir 
llançar proposta que, en les visites de Gilet i Faura, es realitze com en el COVID, ja que 
les esperes són molt llargues.  
David (Plaza Mare Nostrum) diu que el va canviar es va votar en la taula, però que s'ha 
vist que no va funcionar en les visites de Gilet i Faura; Comenta que l'any passat 
algunes falles quan van arribar a Gilet ja no hi havia públic als carrers, i hi havia falles 
que ja havien arribat als seus casals.  
Hugo informa que la idea és pujar els autobusos de 14 a 20 per a Gilet I Faura, per a 
Sagunt des del Port de 10 a 12 i 1 perquè Faura baixe a l'ofrena de Sagunt, mancant la 
reunió amb trànsit. 
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Héctor (Luis Cendoya) comenta que el problema ve entre Gilet i Faura, ja que tornen 
pocs autobusos que tornen a Faura i Vicent (Sant Francesc) comenta que, en 30 *min 
des del Port, no està a Faura i torna.  
Noelia (Falla Santa Anna) comenta que si per a la desfilada de Sagunt, s'han contemplat 
les obres del carrer Cavallers (de la Falla La Vila i Santa Anna); si no estan solucionades 
caldria veure altres solucions. 
 
Hugo comenta la crida que va realitzar a Albert Forment respecte a l'informe que va 
rebre, i on el mantenia la seua postura i que veu oportú plantejar a la regidor unes 
normes bàsiques i que vol associar sancions; Hugo li comente que no veu el tema de 
les sancions i que per a ells haurà d'acreditar-lo.  
No es va avançar més i sol·licita a la taula que per-favor es tinga especial compte amb 
el manteniment dels locals sense introduir menjar i beguda. 
*Nathalie (Teodoro Llorente) comenta que són locals públics amb entrada lliure, no 
sols els fallers, i que a més eixe dia no es va a ficar ni menjar ni beguda en el local.  
 
Hugo informa que es realitzat l'auditoria oficial dels comptes de l'exercici 2024 a través 
d'un consultor extern i que s'ha justificat tot el compte de despeses en el Ayto; al seu 
torn, s'ha demanat la sol·licitud de 2025 i s'ha guanyat una setmana respecte a l'any 
passat i així evitar problemes amb el pagament d'assegurances i altres. 
 
Marian (comunicació) comenta que la falla que vulga pot pujar el llibret a la Web de 
Federació; així mateix, es proposarà un allotjament gratuït per a les falles que 
presenten llibrets tant per a València com per a Sagunt; es van a generen les URL 
perquè apareguen en els llibrets i es puguen consultar. 
Els que estiguen interessats que es posen en contacte amb comunicació abans del 4 
de febrer i es pujaran el dia 10.  
Hugo informa que ja està actualitzat el portal de transparència en la web i comenta 
que Eva (Festes Ayto), Li ha indicat que els projectes (fires, tarimes, carpes…) es 
comencen a presentar perquè hi ha de termini fins al 7 de febrer i el 8 de febrer ix el 
bàndol.  
 

 
 
4- Gala de l'esport. 
 
Rosana (VP) informa que el diumenge dia 2 de febrer se celebrarà en el pavelló OVNI 
a les 18:00H la gala de l'esport; el pavelló s'ha decidit pel tema de l'aforament; hi haurà 
lloc reservat per a representants i delegats i subdelegats d'esports. 
Al llarg de la setmana s'aniran donant els detalls.  
Primer s'entregarà els premis a les falles amb menys participació i s'acabarà amb el 
lliurament de banderola.  
Hugo matisa que igual que són dues vicepresidències i que el seu significat semàntic 
és diferent, unit això a la per l'alta participació major que altres anys, s'ha decidit dividir 
la gala d'esport i de cultura. De l'any passat a aquest la participació s'ha incrementat 
més d'un 20% en esports.  
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Noelia (Santa Anna) comenta que eixa creu que el problema de l'aforament ve més 
per-cultura que per esports i pensa que, en esports, encara que hi haja més 
participació no hi hauria problemes d'aforament.  
Hugo li comenta que la delegació de cultura de FJFS està treballant per a evitar els 
problemes d'aforament.  
Pablo (La Palmera) comenta com a millora que de cara l'any que ve es podria tornar a 
fer l'acte conjunt en un lloc que no es tinguen problemes d'aforament; Hugo comenta 
que era clar que hi havia un problema i que s'ha mirat una opció de millora, que depén 
de com es desenvolupe enguany, perquè es torna a modificar; cal experimentar i amb 
consens amb la taula les millores oportunes. Convida a l'assistència de tots ja que 
veurà un espectacle.  
Sergio (La Victoria) pregunta si cal confirmar a la gala; se li diu que no és necessari, que 
es compta amb tots, que es va enviar la invitació genèrica a tots. 
 
 
 
 
 
 5. Precs i preguntes.  
 
Miguel (El Romano) manifesta la seua preocupació per l'aforament en l'acte dels 
curtmetratges del pròxim diumenge; Hi a 9 falles, amb un aforament de 450 persones 
que té l'auditori de Gilet, amb un mínim de 50 persones per falla, més federació, més 
jurat extern i una part del premi és de jurat popular, tenint en compte que per a poder 
votar tothom ha d'estar dins, com es pot gestionar el donar cabuda a tothom; pregunta 
si es té en compte un pla B.  
Hugo li agraeix l'apreciació i pregunta a Benja (VP cultura) si s'ha pensat en això i que 
es tinga en compte eixe possible escenari per si ocorre; li indica que es parle en la taula 
de cultura. 
 
Ismael (Eduardo Merello) i en nom de tota la taula després de la reunió de sectors, 
posa de manifest la inquietud que els traslladen els seus delegats d'esports i cultura 
pels problemes que han tingut; des de Cultura és la molèstia sobre el sorteig que va 
realitzar per al teatre ja que es va realitzar via WhatsApp i no consideren que siga el 
millor mètode, demanen que es tinga en compte per al futur. Benja (VP) comenta que 
havent-hi reunió després d'aquest sorteig, en la taula de cultura no s'ha dit res i  
Vicent li pregunta a Hugo si ell li sembla bé fer un sorteig amb un vídeo per WhatsApp, 
i li indica que segons el context i com han quedat en la taula; considera que igualment 
es notifique als delegats que parlen en la seua taula. 
 
Quant a esports, Ismael com a portaveu transmet que l'organització que durant tot 
l'any del calendari ha sigut lenta i mal organitzada, així com el tracte feia alguns 
delegats no ha sigut un poc violenta des de part de la delegació d'esports; que les 
formes no han sigut les correctes en determinats moments 
Rosana com a delegada d'esports, apunta que quant al tema de calendaris s'ha 
començat mes i mig més tard i que hi havia dates ja tancades i que l'Aj. els ha tirats 
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posteriorment cap arrere; al costat d'això, el tema de la DANA amb l'ajornament i 
retard d'algunes dates.  
Les falles som els últims de cara a l'Aj. per a la disposició dels llocs públics.  
Enguany el creixement de participació també fa que siga més complicada 
l'organització, tenint en tant que hi ha esports com les bitles que han participat les 30 
falles, i el que menys ha sigut handbol amb 7 falles.  
Quant a les males contestacions comenta que, en la taula d'esports hi ha vegades que 
són més de 45/50 persones, que tothom pot participar, però amb torn de paraula, sent 
en algunes ocasions, quan parlen tots alhora, s'haja elevat la veu, però matisa que en 
taula d'esports no s'ha dit res.  
Hugo comenta que a la reunió de demà no poder a assistir ja que es trobarà a Madrid 
per motius laborals, però a la pròxima reunió sí que ho farà. 
Vicent (Sant Francesc) comenta que en l'última reunió només es van quedar 8 delegats 
i que alguna cosa falla; *Rosana al final de les reunions es fan els sortejos i que es 
queden solos les falles que participen; Vicent comenta que hi ha delegats que s'han 
sigut fins i tot participant en els sortejos. 
David (Plaza Mare Nostrum) comenta que els delegats d'esports els han informat que 
hi ha hagut faltes de respecte en la taula i que ells només són transmissors del que els 
diuen els delegats; Hugo comenta que les faltes de respecte poden ser alçar la veu i 
que és una línia molt fina el considerar-ho així; indica que dona la cara per tot l'equip, 
especialment per la vicepresidenta, que la delegació deportes tenen educació, i que li 
costa creure que algun d'ells haja faltat el respecte. 
Manel (Plaza Rodrigo) pregunta pel comentat anteriorment per Rosana respecte a 
l'anul·lació de dates per part de l'Aj., al que se li indica per part d'ella que així és, que 
ha tingut nombroses converses durant aquest estiu, l'han donat cap explicació, que el 
col·lectiu faller som els últims i que davant de nosaltres estan tots i no es pot fer res;  
Manel comenta que altres anys ha pogut ocórrer però que enguany siga així no ho veig 
lògic; Rosana comenta que en un esport en concret va passar així i que incidències hi 
ha hagut en més esports per les pluges, DANA, etc.…  
Pablo (La Palmera) que cal fer autocrítica; que durant l'any la taula d'esports ha sigut 
una taula en la qual els delegats s'han queixat per la mala gestió i organització per part 
de Federació i que no consideren normal que es vaja a reunió sense tindre dates 
concretes.  
Considera que quan una persona convoca una reunió ha de portar ja dates i condicions 
tancades; que poden sorgir impediments, però crec que federació hauria de portar tot 
concret i fer autocrítica, no com l'última reunió que van eixir de la mateixa a les 21:45h; 
considera que no ho veu correcte per part de Federació. Que s'ha de millorar per a 
l'any que ve i que es dona manera continuades les queixes venen de la mateixa taula, 
és perquè alguna cosa falla per totes dues parts.  
 
 
Hugo comenta que es revisarà internament tot, el tema de l'organització i calendari i 
que confia plenament en l'educació de l'equip. Com a persones, ens podem equivocar 
però que tot es fa amb bones intencions i que l'equip d'esports està compromés al 
100%.  
Manel comenta que ha estat diversos anys en eixa taula i considera que, si es planteja 
un problema com la cancel·lació de dates i es demana ajuda a la taula, considera hi ha 
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gent amb molta experiència que pot ajudar, però cal llevar-se l'orgull i valorar totes les 
opcions.  
Rosana comenta que en moltes ocasions han demanat que proposaren els delegats les 
dates i David diu que abans d'arribar a la taula si es té un problema traslladar-lo per a 
intentar arribar a una solució.  
Andrés (L´Avinguda) comenta el problema que es va tindre en la pista de bitles, i que 
com eixe error l'havia esmenat el de la pista de bitles i no en la taula, els sortejos 
s'havien de tornar a fer. Que al final al faller eixos xicotets detalls, eixes molèsties 
senten malament, i se'ls queixen als presidents.  
 
Vicent (Sant Francesc) sol·licita que quan es tramite l'assegurança de les falles, es 
tramita també el de “Viu els falles” i posteriorment ingressa els diners a federació; 
L'assegurança de RC d'1.200.000€  
 
 
 
 
Ordre del dia 4 febrer 2025 
 
1. Aprovació acta anterior.  

2. Actes fallers passat. 

3. Informe de presidència 

4. Sopar de germanor 

5. Crida 

6. Pasdobles  

7. Precs i preguntes 
 
Es tanca la sessió a les 21.45 h 
 
Lidia Rovira 
Secretaria de actas. 


